
Betreft : Ontwikkelperspectief buitengebied Aalst (Hut van Mie Pils) 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Graag wil ik u – als bewoner van het bos () en – op de hoogte stellen van mijn visie inzake het 
Ontwikkelperspectief Buitengebied Aalst. Ik doe dat in aansluiting op de e-mail die ik in dat verband 
op maandag 11 oktober 2021 al aan u heb gestuurd, naar de inhoud waarvan ik kortheidshalve wel 
mag verwijzen. 
In een eerder stadium is mij enkele keren naar mijn mening gevraagd, over hoe ik het zou zien hier in 
het bos en wat de opties zouden zijn voor wat betreft de toekomstplannen in de buurt van de Hut 
van Mie Pils. Hierover heb ik al vaker mijn mening gegeven, maar helaas kan ik (nog steeds) nergens 
uit afleiden dat er serieus naar mij is geluisterd of met mijn belangen rekening wordt gehouden, 
terwijl ik er – om meerdere redenen – een groot belang bij heb dat dat wel wordt gedaan. 
Ikzelf (en zoals inmiddels wel is gebleken vele buurtbewoners met mij) begrijp nog steeds niet 
waarom de gemeente Waalre zich aan dit project zou willen wagen. De betrokkenen waarmee ik 
over deze kwestie spreek vinden, net als ik, dat het aan alle kanten ‘rammelt’. 
Ten eerste is het onbegrijpelijk dat jullie als gemeenteraadsleden (naar ik aanneem toch allemaal 
mensen die zich bekommeren om de natuur) het plan hebben om zo’n mooi natuurgebied af breken 
en kapot te maken door iets op een andere plek te gaan creëren. De Hutdijk ligt er al meer dan 150 
(!) jaar. Het verlengde van de Sophiastraat is een mooi stukje natuur waar veel vosjes, zwijntjes, 
reetjes, salamanders, kikkers etc. zitten. Die zouden allemaal moeten verdwijnen omdat ‘iemand’ 
bedacht heeft dat het ven dan beter tot uiting zou komen. Wie heeft dat bedacht?! Bij het verlengen 
van de Sophiastraat zou de weg eens zo breed moeten worden. Daarvoor zouden dan veel (gezonde) 
bomen gekapt en gesnoeid moeten worden. Aan het einde van deze weg ga je over een fietspad, 
waar al sinds jaar en dag kinderen en volwassen fietsen naar het werk en school. Tevens zouden er 
dan op het hele stuk van de snelweg naar de Hut van Mie Pils ook nog veel bomen gekapt en 
gesnoeid moeten worden, want daar past op dit moment nog niet eens een vrachtwagen door. Deze 
weg komt dan op het einde weer op hetzelfde pad uit waar je de fietsers van Leende, Heeze, 
Geldrop tegenkomt. Dus de auto’s, vrachtwagens en fietsers (tegenwoordig ook nog vaak op een 
elektrische fiets) komen dan allemaal op dezelfde weg terecht. Dat is toch levensgevaarlijk?! Vooral 
omdat het hier maar net breed genoeg is voor een personenauto en een brede auto al half over het 
fietspad moet rijden. Het is onbegrijpelijk dat iemand zoiets kan bedenken.  
Het geld dat is besteed aan het onderzoeksbureau had (veel) beter besteed kunnen worden aan het 
opknappen van de Hutdijk en het plaatsen van verlichting, dan was iedereen al tevreden geweest. 
Waarom sluiten jullie het verlengde van de Sophiastraat niet af? Dan kan de natuur zich daar verder 
ontplooien. En waar het verkeer dan toch al komt naar de Hut van Mie Pils en de bewoners zo laten, 
Achterhoeks Pad vast weg, verlichting plaatsen, en de eerste 2 rijen bomen weghalen (waar toch al 
veel slechte tussen zitten) zodat daar mensen zouden kunnen parkeren. Of een parkeerplaats maken 
tegenover het ven? Daar is een stuk natuur een keer afgebrand en is toch al veel slecht hout. 
Waarom moet dit toch allemaal zoveel geld kosten?  
Verder word er continue over de natuur gesproken en dat iedereen alles over heeft voor de natuur. 
Maar als er bulldozers 1 x in de vijf jaar gaan snoeien en ook vele (gezonde) bomen kappen en dwars 
door het bos crossen, dan heeft niemand het meer over de natuur en de amfibieën. Hoe dat dan? 
Veel flora en fauna is al verdwenen. Ik heb hier ook nog foto’s van, als jullie deze willen inzien? Als ik 
dan aan de gemeente vraag waarom niet de slechte bomen worden gekapt en de rest onderhouden, 
dan word er gezegd dat dat ‘geen geld oplevert’!? Terwijl de gemeente alles over zou hebben voor 
de natuur? Als er een reetje of zwijn teveel is worden ze afgeschoten. 
Zoals ik al eerder vermeld heb is misschien het beste scenario, om het na de laatste bewoner 
allemaal hermetisch af te sluiten. En waar de mensen wonen de horeca uitbaten en alles daar te 
laten plaatsvinden (verkeer, sporters, mountainbikers, fietsers, parkeerplaatsen ect.). Hier komen 
altijd al mensen en verkeer, ook in jullie scenario. Het fietspad blijft op de Hutdijk. Waarom dan niet 



alles op een plaats bij elkaar brengen zodat bij het verlengde van de Sophiastraat en na de 
Leenderweg 10 de dieren lekker in alle rust kunnen vertoeven…?  
Verder wil ik nog op iets anders wijzen: de ingang van de school! Waarom word het hekje aan de 
Maximiliaan niet gesloten en het hekje aan de boskant geopend, van de straatkant naar het hekje 
aan de boskant een breed pad maken waar de kinderen makkelijk met de fiets naar binnen kunnen, 
en klaar! Kinderen zijn allemaal veilig en van de straat af. De auto’s worden op de parkeerplaats 
geparkeerd op dat andere open stuk bij het bos. Dit moet toch niet zo moeilijk zijn en is met weinig 
geld te realiseren.  
Mochten de plannen om de Hutdijk voorgoed af te sluiten voor gemotoriseerd verkeer doorgaan, 
ondanks alle bezwaren die daartegen door mij zijn ingebracht, dan stel ik de gemeente Waalre 
hierbij formeel aansprakelijk voor alle schade die ik ( ) daardoor zou lijden. Het kan en mag niet zo 
zijn dat de Hut van Mie Pils, die al meer dan 100 jaar bestaat, dreigt te gaan verdwijnen en ik zal er 
dan ook alles aan doen (desnoods via de juridische weg) om dat te voorkomen en toekomst veilig te 
stellen. Ik hoop en vertrouw op uw begrip daarvoor.  
Ik zou heel graag in de gelegenheid worden gesteld om mijn visie (nogmaals) mondeling toe te 
lichten vóórdat tot besluitvorming wordt overgegaan en verneem graag z.s.m. of u mij daartoe in de 
gelegenheid wilt stellen.  
Aan u allen, leden van de gemeenteraad, verzoek ik vriendelijk doch heel dringend om het 
bovenstaande mee te nemen in de verdere besluitvorming.  
Ik stuur deze e-mail zowel aan griffie@waalre.nl als aan gemeente@waalre.nl.  
In afwachting van uw berichten, verblijf ik, onder uitdrukkelijk voorbehoud van alle aanspraken, 
rechten en weren, 
met vriendelijke groet, 
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